

Title (en)

METHOD AND DEVICES FOR DEPOSITING ARTIFICIAL AND OBLONG SEA-GRASS MATS ON THE BOTTOM OF A WATER BODY.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNGEN ZUM AUSLEGEN LÄNGLICHER, KÜNSTLICHER SEEGRASMATTEN AUF EINEN GEWÄSSERGRUND.

Title (fr)

PROCEDE ET INSTALLATIONS POUR DEPOSER DES NATTES DE ZOSTERES ARTIFICIELLES ET OBLONGUES SUR LE FOND D'UNE ETENDUE D'EAU.

Publication

**EP 0139682 A1 19850508 (DE)**

Application

**EP 84901192 A 19840321**

Priority

DE 3313501 A 19830414

Abstract (en)

[origin: WO8404118A1] In order to deposit artificial and oblong sea grass-mats on the bottom of a water body, the oblong mats consisting of artificial, particularly floating grass, having a plurality of spaced apart weighing bodies and distributed on the mats in order to obtain a less expensive and correct positioning of the mat, it is proposed to roll the sea-grass mats (3) on a cylinder before anchoring the free end of the mats on the bottom (6) of the water body, to unroll and deposit the sea-grass mat (3).

Abstract (fr)

Lors de la pose de nattes de zostères artificielles et oblongues sur le fond d'une étendue d'eau, les nattes oblongues et composées d'herbes artificielles, en particulier flottables, possédant une pluralité de corps d'alourdissement écartés les uns des autres et répartis sur les nattes, afin d'obtenir de manière moins coûteuse que ce n'est actuellement le cas a priori un positionnement correct des nattes, on propose d'enrouler les nattes de zostères (3) sur un cylindre avant d'ancre l'extrémité libre de la natte sur le fond (6) de l'étendue d'eau, de dérouler et de déposer la natte de zostères (3).

IPC 1-7

**E02B 3/12; E02B 3/04**

IPC 8 full level

**E02B 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E02B 3/043** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8404118 A1 19841025**; DE 3313501 A1 19841018; EP 0139682 A1 19850508

DOCDB simple family (application)

**DE 8400064 W 19840321**; DE 3313501 A 19830414; EP 84901192 A 19840321